
 

 

Van: Mirjam van Musscher   
Verzonden: donderdag 8 juni 2023 10:18 
Aan: Griffie   
Onderwerp: Re: Beantwoording vragen USP St Maarten 
 
Hallo griffie,  
 
dank voor het toesturen van de antwoorden. Echter, de eerste vraag is niet volledig beantwoord. Wij 
willen graag weten wie er in de klankbordgroep zitten die geadviseerd heeft over de aanpassing van 
dit plan.  
Hoeveel personen, man/vrouw/leeftijd/lid van de dorpsraad of niet, woonplaats. We verwachten 
een concreet antwoord. 
 
 
 
Als aanvulling mede de vraag wanneer deze klankbordgroep over de aanpassing van dit huidige plan 
geconsulteerd is. 
 
Het besluit van het college van 25 april 2023 is mede gebaseerd op opmerkingen van de 
klankbordgroep van het naastgelegen project Rode Kool. De klankbordgroep is samengesteld uit 
zeven omwonenden en twee afgevaardigden van de dorpsraad. Wij zullen uw raad, sowieso tot en 
met de bestemmingsplanwijziging, actief op de hoogte houden van onze vervolgstappen in dit 
project. 
Inmiddels heeft USP/Ooms contact opgenomen met de Dorpsraad Sint Maarten en gaan zij 
gezamenlijk aan de slag om te komen tot een klankbordgroep voor dit specifieke project. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mirjam van Musscher 
PvdA Schagen 
 


